



金獎 Gold Award

批發及零售業 Wholesalers and Retailers



富士施樂 (香港) 有限公司 Fuji Xerox (Hong Kong) Limited

富士施樂 (香港) 有限公司致力推動「全方位的可持續發展」，在價值鏈的每個環節納入可持續發展的方案。作為「優秀企業」，縱使業務不斷擴充，我們亦成功打造出環保辦公室，當中包括減低碳排放及達到零堆填等。

Fuji Xerox (Hong Kong) Limited promotes "360° of Sustainability" consistently. Sustainability is embedded in every step of our value chain. As a "Good Company" while our business is expanding, we successfully promoted environmental protection at workplace including carbon reduction and zero landfill etc.



我們致力實行「全方位的可持續發展」，當中包括供應鏈、製造、所使用的設備及廢舊產品處理。
We strive for "360° of Sustainability" including Supply chain, Manufacturing, Equipment in use and End of life disposal.



為了推廣產品再生，我們為客戶免費提供「環保收集箱」以回收舊零件及打印盒。
We provide free "Green Collection Box" to customers so as to recycle used spare parts and consumables.



在富士施樂綜合再生系統，所有回收的用後產品都會經過符合3R準則的程序處理。
At Fuji Xerox Integrated Recycling System, all used products are processed under 3R principles.



可持續發展大使正在帶領「綠色旅程」，讓利益相關者例如學生了解富士施樂綜合再生系統的運作。
Our Sustainability Ambassadors are leading a "Green Tour" so that our stakeholders such as students can understand the operation of Fuji Xerox Integrated Recycling System.